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§  52  

Godkännande av dagordning 

Beslut 

Fritidsnämnden fastställde den utskickade dagordningen.  

 

- - - - - 
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§  53 FRN-2023-00059 

Mål och budget 2024–2026 för fritidsnämnden 

Beslut 

Fritidsnämnden lämnar ärendet vidare till kommunstyrelsen utan eget ställningstagandet.  

Sammanfattning av ärendet 

I juni fattade kommunstyrelsen beslut om ramärendet som innefattar ekonomiska ramar 

och budgetdirektiv inför nämndernas arbete med förslag till Mål och Budget 2024–2026. 

Kommunstyrelsen beslutade i ramärendet att nämndernas förslag till förändrade budgetar, 

som lyftes i samband med ramärendet, i stället ska behandlas under höstens budgetprocess. 

Direktivet i ramärendet är att nämnderna ska ta fram ett budgetförslag med utgångspunkt 

ifrån budget 2023, inklusive tekniska justeringar, tillägg för förändringar av volymer utifrån 

uppdaterad befolkningsprognos och eventuella nya övriga förutsättningar.  

Fritidsnämndens förslag till budgetram för år 2024 är 207,4 miljoner kronor vilket är 25,6 

miljoner kronor mer än 2023 års budget. Den föreslagna utökningen beror till stor del på 

hyres- och driftskostnader för nya anläggningar samt hyreshöjningar för befintliga objekt. 

Handlingar i ärendet 

Tjänsteskrivelse daterad den 11 september 2023 

Bilaga 1. Fritidsnämnden Mål och Budget 2024–2026  

Yrkanden 

Karin Teljstedt (KD) yrkade, med instämmande av Emma Eide (C) och Christian Listérus 

(M), att fritidsnämnden lämnar ärendet vidare till kommunstyrelsen utan eget 

ställningstagandet. 

Ella Tegsten (S) anmälde att hon inte deltar i beslut till förmån för eget budgetförslag.  

Mikael Carlsson (NL) anmälde att han inte deltar i beslut till förmån för eget budgetförslag.  

Beslutsgång 

Fritidsnämnden beslutade i enligt med Karin Teljstedts (KD) yrkande.    

 

- - - - - 
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§  54 FRN-2023-00058 

Tertialbokslut 2 2023 för fritidsnämnden 

Beslut 

Fritidsnämnden fastställer tertialbokslut 2 för år 2023. 

Sammanfattning av ärendet 

Fritidsnämnden redovisar för perioden ett överskott på 3,3 miljoner kronor i förhållande 

till budget. För helåret prognostiseras ett överskott på 4,5 miljoner kronor. 

Överskottet beror främst på försenade fotbollsplaner i Källtorp och Ramsmora samt högre 

intäkter för uthyrning av anläggningar än budgeterat. 

Upphandling av ny simhall i Myrsjö är genomförd. Extern aktör kommer att bygga, äga och 

driva simhallen. Kommunen hyr in sig i simhallen enligt ett långsiktigt avtal. 

Nya digitala boknings- och bidragsverktyget (ASB) har implementerats. 

Handlingar i ärendet 

Tjänsteskrivelse daterad den 11 september 2023 

Bilaga 1 Tertialbokslut 2 för fritidsnämnden 2023 

Bilaga 2 Uppföljning internkontroll 

Beslutsgång 

Fritidsnämnden beslutade i enlighet med enhetens förslag till beslut. 

Protokollsanteckning 

Ella Tegsten (S) lät anteckna följande till protokollet.  

”Socialdemokraterna har drivit att det behövs fler idrottsytor. Nämnden går idag plus för 

att flertalet projekt är försenade och nämnden har en fortsatt brist på kapacitet av idrott. 

Att den ekonomiska hållningen är god kan därför vara något missvisande.”   

 

- - - - - 
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§  55 FRN-2023-00055 

Remiss av Idrottsstrategi för Stockholmsregionen 

Beslut 

Fritidsnämnden föreslår kommunstyrelsen fatta följande beslut. 

Kommunstyrelsen antar förslag till yttrande enligt bilaga 2 till tjänsteskrivelsen daterad den 

31 augusti.  

Fritidsnämnden beslutar för egen del att paragrafen justeras omedelbart. 

Sammanfattning av ärendet 

Region Stockholms idrottsstrategi har remitterats till 26 kommuner i länet, däribland Nacka 

kommun. Fritidsnämnden har besvarat remissen med ett nämndyttrande. 

Handlingar i ärendet 

Tjänsteskrivelse daterad den 31 augusti 2023 

Bilaga 1: Förslag till yttrande för fritidsnämnden, 2023-08-29 

Bilaga 2: Remissversion av idrottsstrategin för Stockholmsregionen 

Yrkanden 

Ella Tegsten (S) yrkade på följande tillägg: fritidsnämnden beslutar att lyfta insatser för att 

minska skillnaderna i idrottande på grund av socioekonomiska faktorer som beskrivs i 

omvärldsanalysen strategin för omvärldsanalys inom målområde 2.   

Vidare yrkade Ella Tegsten (S) på att fritidsnämnden ska prioritera tillgänglighet av 

idrottsytor i hela regionen och att verka för att motverka bristen på idrottsytor under 

inriktningsområde 1 Bruka miljöer för fysisk aktivitet och idrott som en resurs i 

samhällsplaneringen.  

Karin Teljstedt (KD) yrkade bifall till det utsända förslaget.   

Vidare yrkade Karin Teljstedt (KD) avslag på Socialdemokraternas tilläggsyrkanden.  

Mikael Carlsson (NL) yrkade bifall till det utsända samt Socialdemokraternas 

tilläggsyrkande  

Ric Segura Cuzner (V) yrkade bifall till Socialdemokraternas tilläggsyrkanden.   

Beslutsgång 

Först beslutade fritidsnämnden att bifalla det utsända förslaget.  

Vidare beslutade fritidsnämnden att avslå tilläggsyrkanden från Socialdemokraterna.   
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Sist förklarade fritidsnämnden paragrafen omedelbart justerad.  

Protokollsanteckning 

Emma Eide (C), Karin Teljstedt (KD) och Christian Listérus (M) lät gemensamt anteckna 

följande till protokollet.  

”Alliansen ser positivt på att kommunerna i regionen samverkar kring idrottsytor, med 

syfte att öka tillgängligheten av både fler idrottsplatser och fler idrotter för nackaborna. Vi 

håller också med om det som står i strategin, under målområde 2, dvs att fokusera på 

aktiviteter och mål som gynnar alla åldrar och personer med olika förutsättningar.” 

Ella Tegsten (S) lät anteckna följande till protokollet.  

”Socialdemokraterna i Nacka ser den rådande bristen på idrottsytor i Stockholmsregionen 

som en gemensam utmaning som också kräver gemensamma lösningar över 

kommungränsen. Det nuvarande förslaget tar upp samverkan men vi önskar att det fanns 

mer konkreta förslag på hur bristen på idrottsytor ska motverkas. Socialdemokraterna har 

under en längre tid verkat för att mängden idrottsytor ska öka i takt med Nackas tillväxt, 

för att ge fler unga en chans till en meningsfull fritid. Även om vi skulle implementera våra 

mest ambitiösa förslag skulle bristen kvarstå. Därför har vi föreslagit att hela regionen bör 

ha som klart mål att motverka denna brist i den övergripande idrottsstrategin. Det är också 

viktigt för oss att idrottsmöjligheterna blir mer jämlika över hela regionen, vilket nuvarande 

analyser visar att de inte är. Skillnader baserade på socioekonomiska förhållanden måste 

minskas – idrott bör vara tillgänglig för alla, oberoende av föräldrarnas ekonomiska 

möjligheter och resurser.” 

Esa Örmä (SD) lät anteckna följande till protokollet.  

”Sverigedemokraterna vill att Asslani-kontraktet skulle ingå i Idrottsstrategin för  

Stockholmsregionen  

Asllani-kontraktet är enkelt, attraktivt och uppbyggt på fem punkter: 

• Ingen ska diskrimineras.  

• Flickor och pojkar ska få samma förutsättningar.  

• Tränare och ledare ska respektera och behandla alla barn lika.  

• Tillfråga barn i frågor som rör elitsatsning.  

• Barnets bästa ska komma i främsta rummet vid alla beslut som rör barn.” 

- - - - - 
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§  56 FRN-2023-00054 

Motion - Villa Kaprifol som föreningslokal (S) 
Inkom den 15 juni 2023 av Henrik Frank, Johanna Kvist, Gunnel Nyman Gräff m. fl (S) 

Beslut 

Fritidsnämnden föreslår kommunfullmäktige fatta följande beslut.  

1. Kommunfullmäktige noterar att det redan finns ett uppdrag om att utreda olika 

möjligheter för en framtida och mer långsiktig lösning som är lämplig för Villa Kaprifol. 

Motionen är därmed färdigbehandlad. 

2. Beslutet justeras omedelbart. 

Sammanfattning av ärendet 

Socialdemokraterna föreslår i sin motion att Villa Kaprifol stannar i kommunal ägo, 

renoveras av kommunen och hyrs ut till ideella föreningar. 

Fastighetsenheten hade under våren 2022 i uppdrag att hitta en lämplig aktör för utveckling 

av Villa Kaprifol. En utredning visade att byggnaden har relativt omfattande 

renoveringsbehov, bland annat på tak, fasad samt invändiga ytskikt. Bedömningen i 

utredningen var att det är svårt att se att kommunen skulle kunna iordningsställa byggnaden 

för en extern hyresgäst och erhålla den hyra som krävs för att inom rimlig tid täcka 

kostnaderna. Ett antal föreningar och företag visade intresse för huset, men dock inte så 

många med tillräckliga ekonomiska muskler att kunna köpa huset. Villa Kaprifol är nu 

uthyrd som projektkontor åtminstone till och med december 2024 vilket ger kommunen tid 

att vidare utreda olika möjligheter för en framtida och mer långsiktig lösning för Villa 

Kaprifol. 

Handlingar i ärendet 

Tjänsteskrivelse daterad den 28 augusti 2023 

Bilaga: Motion 

Yrkanden 

Karin Teljstedt (KD) yrkade, med instämmande av Emma Eide (C) och Christian Listérus 

(M), att fritidsnämnden beslutar enligt följande:  

”Kommunfullmäktige noterar att det redan finns ett uppdrag om att utreda olika 

möjligheter för en framtida och mer långsiktig lösning som är lämplig för Villa Kaprifol. 

Motionen är därmed färdigbehandlad.” 

Ella Tegsten (S) och Mikael Carlsson (NL) yrkade bifall till motionen.    
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Beslutsgång 

Först ställde ordförande Karin Teljstedt (KD) det utsända förslaget mot Alliansens 

ändringsyrkande och fann att nämnden hade beslutat i enlighet med Alliansens 

ändringsyrkande.  

Vidare ställde ordföranden Alliansens ändringsyrkande mot bifallsyrkande från 

Socialdemokraterna och Nackalistan och fann att nämnden hade bifallit Alliansens yrkande.   

Votering begärdes och genomfördes.  

För bifall till motionen röstade Ella Tegsten (S), Moska Hassas (S), Mikael Carlsson (NL) 

och Ric Segura Cuzner (V).  

För Alliansens förslag röstade Christian Listérus (M), Asta Groth (M), Frank Svensson (M), 

Emma Eide (C), Arne Sköldén och Karin Teljstedt (KD).  

Med 6 röster mot 4 beslutade nämnden i enlighet med Alliansens förslag. 

Fritidsnämnden förklarade paragrafen omedelbart justerad.  

Reservationer 

Ella Tegsten (S) reserverade sig mot beslutet och angav följande.  

”Det råder brist på föreningslokaler i hela Nacka och inte minst även i Fisksätra. Bland 

annat Scoutkåren i Fisksätra fick lägga ner sin verksamhet efter nästan 50 år som förening 

efter att de fick sitt hyreskontrakt hävt (Mitti den 11 maj 2022). När Nacka växer och 

utvecklas är det viktigt att inte glömma bort de mjuka värdena för att skapa attraktiva 

livsmiljöer. Lokala idrottsanläggningar och föreningslokaler är viktiga för ett tryggt och 

levande samhälle. Lokaler får inte heller kosta för mycket om de ska vara möjliga att hyra 

av det lokala föreningslivet.   

Ledningen i Nacka yrkade på att endast notera att det finns en pågående utredning. Vi 

tycker detta är fel. Om man menar att det behövs fler lokaler som kan användas av 

idrottsföreningar så borde man våga stå för det i förslaget för vidare hantering.”   

Protokollsanteckning 

Christian Listérus (M), Emma Eide (C) och Karin Teljstedt (KD) lät gemensamt anteckna 

följande till protokollet.  

”Vi i alliansen ställer oss positiva till att Villa Kaprifol även fortsatt kan komma 

Fisksätraborna och det lokala föreningslivet tillgodo.  
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I Fritidsnämnden har vi inte mandat att hantera ägarfrågor av fastigheter, men vi noterar att 

kommunstyrelsen utreder frågan i linje med vår intention.” 

Mikael Carlsson (NL) lät anteckna följande till protokollet.  

”Nackalistan tycker att det är viktigt att Villa Kaprifol blir ett hus för det ideella 

föreningslivet i Nacka. Vi är inte låsta vid att kommunen långsiktigt måste äga lokalen men 

tycker att det är bra att kommunen har kontroll över hyresnivån och att en renovering görs 

och att Villa kaprifol tillgängliggörs för föreningslivet.” 

 

- - - - - 
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§  57 FRN-2022-00058 

Politikerinitiativ "Linjemålning för Handboll"  
Inkom den 2 september 2022 av Gunilla Grudevall-Steen(L) 

Beslut 

Fritidsnämnden bifaller förslaget i politikerinitiativet med tillägget att linjeringen ska ske 

inför varje säsong och i dialog med intresserade handbollsförföreningar för att säkerställa 

att rätt plan och korrekt linjering sker. 

Sammanfattning av ärendet 

I politikerinitiativet föreslås att kommunen ska måla linjer för handboll på tre 5-

spelarplaner för att möjliggöra för handbollsträning på dessa planer. De tider som är 

obokade och tillgängliga för andra föreningar än fotbollsföreningar att boka in på dessa 

planer är främst fredagskvällar och en del tider under helgen. Dialog med 

handbollsföreningar i kommunen har visat att dessa tider inte är optimala för 

handbollsföreningarna men att det ändå finns ett visst intresse att boka 5-spelarplaner om 

det finns handbollslinjering. Förslag till beslut är att handbollslinjering av dessa planer, 

inför varje säsong, sker i dialog med intresserade handbollsföreningar efter att 

fotbollsföreningarna blivit tilldelade sina tider och handbollsföreningarna bättre kan svara 

på hur deras behov ser ut. På det sättet kan både valet av planer och linjeringen anpassas 

efter föreningarnas behov. Att måla handbollslinjer på dessa bollplaner innebär att 

driftkostnaderna för dessa planer ökar. Enhetens bedömning är att detta kan inom ramen 

för fritidsnämndens budget. 

Handlingar i ärendet 

Tjänsteskrivelse daterad den 7 september 2023 

Bilaga 1. Politikerinitiativ daterat 2 september 2022 

Beslutsgång 

Fritidsnämnden beslutade i enlighet med enhetens förslag till beslut.  

Protokollsanteckning 

Ella Tegsten (S) lät anteckna följande till protokollet.  

”Vi är positiva till att ytor görs mer funktionella men påminner om att handbollen flertalet 

tillfället påpekat behovet av en anpassad hall för handboll.” 

Mikael Carlsson (NL) lät anteckna följande till protokollet.  
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”Nackalistan ställer sig positiv att man testar olika sätt för att öka möjligheterna för barn 

och unga att utöva idrott i kommunen. Vi tycker dock att det är viktigt att man noga följer 

detta projekt och ser hur mycket planerna används av idrottsföreningarna men också om 

det konkurrerar bort spontanidrotten. Vi tycker att det är viktigt att det finns gott om 

möjligheter även för spontanidrott i hela kommunen. Vi tycker också att det är viktigt att 

man följer trafiksituationen kring dessa spontanidrottsytor nu när föreningar kan boka dem 

så att det inte blir några problem i områdena.” 

 

- - - - - 
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§  58 FRN-2023-00046 

Politikerinitiativ - Hjärtstartare och HLR-utbildningar till 

alla idrottsytor och föreningar  
Inkom den 24 maj 2023 av Mikael Carlsson, Annette Backlund och Teija Ek (Nackalistan). 

Beslut 

1. Fritidsnämnden bifaller delvis politikerinitiativet, genom att ge kultur- och 

fritidsdirektören i uppdrag att göra en utredning gällande framtida hjärtstartare på Nackas 

kommunala idrottsytor.  

2. Fritidsnämnden noterar att ett arbete i linje med förslaget i politikerinitiativet redan pågår 

då föreningar kan ansöka om projektbidrag för HLR-utbildningar och anser därmed 

förslaget färdigbehandlat. 

3. Fritidsnämnden avslår förslaget i politikerinitiativet om att finansiera inköp av 

hjärtstartare genom framtidsfonderna, då kommunens framtidsfonder inte beviljar medel 

för investeringar. 

Sammanfattning av ärendet 

I Nackalistans politikerinitiativ föreslås fritidsnämnden att ge i uppdrag åt kultur- och 

fritidsdirektören att göra en inventering och komplettering så att alla bokningsbara 

idrottsytor har tillgång till hjärtstartare. I politikerinitiativet förslås vidare att kommunen 

gör en särskild satsning med riktade projektbidrag för att föreningar ska kunna ordna 

utbildning i hjärt- och lungräddning för ledare och ungdomar, samt att det görs en ansökan 

för att använda framtidsfonderna för finansiering av ovanstående.  

I Nacka kommun finns ett femtiotal bokningsbara idrottsytor. Idag finns åtta hjärtstartare 

placerade på bemannade idrottsanläggningar. Därutöver finns fyra hjärtstartare inom 

idrottsdriften, samt en som kan användas av föreningslivet vid arrangemang. I kommunens 

nya upphandling av hjärtstartare får enheter inte längre förlänga leasingavtal gällande 

hjärtstartare utan hjärtstartare ska köpas in. Varje inköpt hjärtstartare ska ha en 

kontaktperson i kommunen som kontrollerar hjärtstartaren och servar vid byte av 

elektroder och batterier. I och med nya krav på investeringar och serviceupplägg, bedömer 

enheten att det finns behov av en översyn kring framtida placeringar av hjärtstartare på 

kommunens idrottsytor och se över tillgänglighet, samnyttjande och serviceupplägg. 

Enheten kommer sprida information att föreningar kan ansöka om projektbidrag för att 

utbilda sig inom hjärt- och lungräddning, samt samarbeta med RF-SISU Stockholm 

gällande kostnadsfria HLR-kurser för att erbjuda fler föreningar att utbilda sig inom hjärt- 

och lungräddning. 
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Handlingar i ärendet 

Tjänsteskrivelse daterad den 6 september 2023.  

Bilaga Politikerinitiativ 

Yrkanden 

Mikael Carlsson (NL) yrkade bifall till politikerinitiativet.  

Beslutsgång 

Ordförande Karin Teljstedt (KD) ställde det utsända förslaget mot politikerinitiativet och 

fann att nämnden hade beslutat i enlighet med det utsända förslaget.  

Protokollsanteckning 

Mikael Carlsson (NL) lät anteckna följande till protokollet.  

”Nackalistan tycker att det är positivt att motionen delvis bifalles, vi hade dock gärna sett 

att man tog ett bredare grepp än det nu föreslagna. Det är viktigt att hjärtstartare finns 

tillgängliga runt om i kommunen och att de finns i de planer och hallar som hyrs ut skulle 

vara en väldigt bra start. 

Vi förstår att framtidsfonderna inte kan användas till investeringen men väl till en satsning 

på HLR-utbildning av föreningsaktiva ledare och ungdomar. Vi är övertygade om att en 

kommun med många utbildade i just HLR också är en tryggare kommun.” 

 

- - - - - 
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§  59 FRN-2022-00076 

Politikerinitiativ Lägg inlinesgolv i Björknäs 
Inkom den 6 april 2022 av Gunilla Grudevall Steen, (Liberalerna) 

Beslut 

Fritidsnämnden avslår politikerinitiativet om att lägga inlinesgolv i Björknäs ishall. 

Sammanfattning av ärendet 

Gunilla Grudevall Steen har inkommit med ett politikerinitiativ om att lägga inlinesgolv i 

Björknäs ishall.  

Enheten har undersökt flera möjliga vägar framåt men anser till följd av kostnad och 

bristande intresse från föreningslivet att initiativet bör avslås. 

Handlingar i ärendet 

Tjänsteskrivelse daterad den 31 augusti 2023 

Bilaga Politikerinitiativ, Lägg inlinesgolv i Björknäs. Gunilla Grudevall Steen (Liberalerna) 

Beslutsgång 

Fritidsnämnden beslutade i enlighet med enhetens förslag till beslut. 

 

- - - - - 
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§  60 FRN-2022-00071 

Medborgarförslag om att bygga en friidrottshall i Nacka 
Inkom den 22 oktober 2022 

Beslut 

Fritidsnämnden noterar att det redan pågår ett arbete som uppfyller intentionen i 

medborgarförslaget. Medborgarförslaget är med detta färdigbehandlat. 

Sammanfattning av ärendet 

Den 22 oktober 2022 inkom ett medborgarförslag om att bygga en friidrottshall i Nacka. 

Multihallen som byggs i Fisksätra kommer vara väl anpassad för friidrott och blir därmed 

ett lämpligt alternativ för de föreningar som är i behov av fler träningstider. Bedömningen 

är därför att det redan pågår ett arbete som uppfyller intentionen i medborgarförslaget. 

Handlingar i ärendet 

Tjänsteskrivelse daterad den 7 september 2023. 

Medborgarförslag som inkom den 22 oktober 2022. 

Yrkanden 

Ella Tegsten (S) yrkade bifall till medborgarförslaget.   

Beslutsgång 

Ordförande Karin Teljstedt (KD) ställde det utsända förslaget mot Ella Tegstens (S) 

yrkande och fann att nämnden hade bifallit det utsända förslaget.  

Protokollsanteckning 

Ella Tegsten (S) lät anteckna följande till protokollet.  

”Vi yrkade bifall till förslaget om att det finns behov av en idrottshall som är anpassad till 

friidrott. Kommunen svarade att föreningarna som berörs istället ska förvänta sig att 

använda sig av Fisksätra multihall. I ett mail framkom det tydligt att det varit en bristande 

dialog och att de krav som ställts fram av föreningarna inte uppnåtts. Det är brist på 

idrottsytor i Nacka och i hela regionen, idag reser medborgare i Nacka hela vägen till Sätra 

för att utöva sin idrott. Nu är det försent att anpassa multihallen till friidrott och 

Socialdemokraterna står fast vid att det behövs en hall anpassat till friidrott i Nacka.” 

Mikael Carlsson (NL) lät anteckna följande till protokollet.  
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”Nackalistan tycker i grunden att det är ett bra förslag i medborgarförslaget, vi förstår 

också att detta är en väldigt stor investering för en enskild kommun. Att som i den nya 

multihallen bygga den med viss inriktning mot friidrott är bra men det krävs mer. Det vore 

bra om man i samband med nya idrottsanläggningar utomhus också tänkte på friidrotten. 

Nackalistan skulle gärna vilja se ett större samarbete med andra kommuner för att kunna 

bygga anläggningar likt en friidrottshall.” 

Richard Segura Cuzner (V) lät anteckna följande till protokollet.  

”Medborgarförslaget kom till FRN i oktober 2022 och togs upp i nämnden den 20 

september 2023. Handläggningstiden är väldigt lång för ärendet, och det är inte självklart 

för oss att det inte hade kunnat gå snabbare.  

Majoriteten anser att ett arbete redan pågår för Multihallen i Fisksätra uppfyller intentionen 

i förslaget.  

Vi i Vänsterpartiets vill anteckna att så inte är fallet.  

Multihallen som är under konstruktion kommer att ha fem hallar. Hall A, den störste, 40m 

x 20 meter, är tillräcklig stor för handboll och innebandy men har inte utrymme till 

friidrottsutövningar. Hall B är tillräcklig stor för basketboll. Salarna C, D och E är 180 kvm 

eller mindre.  

Inga av de fem salarna uppfyller de krav på utrymme för de flesta friidrottsgrenarna.” 

- - - - - 
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§  61 FRN-2022-00072 

Medborgarförslag om att bygga fler crossbanor i Nacka. 
Inkom den 17 oktober 2022 

Beslut 

Fritidsnämnden avslår medborgarförslaget med hänvisning till att det i detta skede inte är 

lägligt att genomföra denna satsning då nämnden gett i uppdrag att genomföra en 

kapacitetsutredning gällande anläggningsutbudet. 

Sammanfattning av ärendet 

Kommunen har mottagit ett medborgarförslag om att bygga fler crossbanor i Nacka. En 

crossbana kan i vid mening vara en bana för motocross och/eller mountainbike. 

Fritidsnämnden fattade den 14 juni 2023 beslut om att genomföra en kapacitetsutredning 

med målet att klarlägga hur anläggningar nyttjas och var brist på kapacitet finns inom 

Nacka kommun. När detta har utretts finns förutsättningar för att bedöma behovet av 

tillkommande anläggningar. Bedömningen är därför att det i detta skede inte är lägligt att 

genomföra medborgarförslagets satsning. 

Handlingar i ärendet 

Tjänsteskrivelse daterad den 7 september 2023 

Medborgarförslag som inkom den 17 oktober 2023. 

Beslutsgång 

Fritidsnämnden beslutade i enlighet med enhetens förslag till beslut. 

 

- - - - - 
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§  62 FRN-2023-00017 

Uppföljning fastighetsprojekt FRN 2023 

Beslut 

Fritidsnämnden noterar informationen till protokollet. 

Sammanfattning av ärendet 

Anna Kristiansson, informerade nämnden om fritidsnämndens pågående fastighetsprojekt. 

Fritidsnämnden har 15 pågående fastighetsprojekt, dvs sådana som påbörjats i någon form. 

Utöver dessa finns ett antal planerade och ett antal möjliga som ligger längre fram i tiden 

och ännu inte är beslutade 

Totalt har FRN just nu 15 st pågående projekt i olika faser 

5 st avser fotbollsplaner 

3 st avser fritidsgårdar 

1 st avser ishallar 

3 st avser simhallar 

3 st avser sporthallar 

Beslutsgång 

Fritidsnämnden noterade informationen till protokollet.  

 

- - - - - 
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§  63 FRN-2023-00050 

Information från kultur- och fritidsdirektören samt 

fritidsenheten  
 

- Kultur- och fritidsdirektör informerar om situationen vid Skuru IP och om genomförda 

och planerade insatser vid platsen, med syfte att förbättra situationen för de boende.  

- Medarbetare informerar om kostnad för att byta ut gallersarger till plexiglas i våra två 

istält, samt information om trasig varmvattenberedare i ishallen på Nacka IP. 

- Medarbetare informerar om genomförda sommaraktiviteter och utfall på kundenkäter 

gällande kollo- och daglägerverksamhet. 
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§  64 FRN-2023-00051 

Anmälan av delegationsbeslut 

Beslut 

Fritidsnämnden noterar att den har tagit del av delegationsbeslutet till protokollet. 

Sammanfattning av ärendet 

 

• Delegationsbeslut Utbetalning av aktivitetsbidrag under hösten 2022, FRN 2022-

00053, 2023-06-17 

 

- - - - - 
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§  65 FRN-2023-00052 

Anmälningar 
Inga anmälningar fanns att redovisa. 

 


